
Kraków, 6 sierpnia 2018 
 

Protokół z zebrania Zarządu  Małopolskiego
Związku Jeździeckiego. 

 
 Dnia 6 sierpnia 2018 roku odbyło się zebranie Zarządu Małopolskiego Związku 
Jeździeckiego w siedzibie MZJ na ul. Na Błonie 15d w Krakowie. 

 
Lista obecności: 
Członkowie Zarządu: 
Marta Polaczek-Bigaj 
Jagoda Turczyńska 
Katarzyna Romanko
Łukasz Wituchowski
Jacek Wodyński
Jacek Wisłocki 
Michał Ziębicki
Przedstawiciel Komisji Rewizyjnej: Krzysztof Koziarowski.

 
Prezes  Marta  Polaczek-Bigaj  otworzyła  posiedzenie  i  wyznaczyła  na  protokolanta

Jagodę Turczyńską.

1. Mistrzostwa Małopolski 2018

Uchwała 223/08/2018
Zarząd  podjął  uchwałę  o  zwiększeniu  środków  przewidzianych  w  budżecie  MZJ  na
organizację Mistrzostw Małopolski o 4500 zł, w tym 1500 zł na dyscyplinę A, B i C.
ZA:7
PRZECIW: 0
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0

Podział nagród w MM zostanie przeprowadzony drogą elektroniczną.

2. Kadra Małopolski
Zakup oficjalnego stroju kadry – koszulki przeznaczone z logo Małopolski zakupione dla

KM zostały już przekazane juniorom młodszym startującym w Finałach OOM. Pozostałe koszulki
zostaną przekazane członkom KM przez opiekunów dyscyplin ujeżdżenia i WKKW, oraz dla KM
w skokach przez Katarzynę Romanko.

Uchwała 224/08/2018
Zarząd podjął uchwałę o wysokości dofinansowania transportu na Finały OOM w wysokości
250 zł na parę w dyscyplinach A, B i C.
ZA:7
PRZECIW: 0
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0

3. Siedziba MZJ
W związku ze zmianą dyrekcji szkoły w której znajduje się siedziba Związku Zarząd

MZJ otrzymał wypowiedzenie umowy najmu siedziby MZJ. Zarząd postanowił dowiedzieć się
o możliwości zawarcia nowej umowy najmu tego samego lokalu.



4. Regulamin zawodów towarzyskich
Zarząd  omówił  punkt  dotyczący  uprawnień  koniecznych  do  pełnienia  funkcji

gospodarza  toru  w  skokach  przez  przeszkody.  Pełne  brzmienie  Regulaminu  zawodów
towarzyskich MZJ Zarząd pozostawił do przegłosowania drogę elektroniczną.
 
5. Wolne Wnioski

Uchwała 225/08/2018
Zarząd  podjął  uchwałę  o  przyjęciu  rezygnacji  z  pełnienia  funkcji  Skarbnika  oraz  członka
Zarządu MZJ pani Katarzyny Romanko skutecznej z dniem 10.09.2018.
ZA:5
PRZECIW: 0
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 2

Marta Polaczek-Bigaj podjęła temat możliwości przeprowadzania niektórych zebrań
zarządu w formie telekonferencji. W tym celu konieczne będzie zaktualizowanie Regulaminu
Pracy Zarządu oraz zapewnienie odpowiednich rozwiązań technicznych. Prezes wyznaczyła
datę kolejnego Zebrania Zarządu na 10.09.2018.

Zarząd  podjął  dyskusję  na  temat  wykonania  uchwały  Walnego  Zebrania  MZJ
dotyczącej  przesunięcia  środków przewidzianych  na  KM w  skokach  na  inne  dyscypliny.
Marta  Polaczek-Bigaj  zaproponowała  zwiększenie  środków  na  KM  we  wszystkich
dyscyplinach.  Jacek Wodyński  stwierdził  że  uchwała  WZ jest  niewykonalna i  Zarząd nie
może  jej  wykonać.  Marta  Polaczek-Bigaj  wobec  dużych  kontrowersji  na  ten  temat
zadecydowała że konieczna będzie konsultacja prawna.

Marta  Polaczek-Bigaj  przekazała  informację  z  PZJ  że  poszukiwane  są  ośrodki
zainteresowane  przeprowadzeniem  kursu  na  instruktora  sportu,  oraz  że  MZJ  ma
rekomendować osoby do Rady Zawodników i  Trenerów PZJ.  Zarząd postanowił  uzyskać
informacje w tych kwestiach.

Michał Ziębicki poruszył temat sytuacji w jakiej znalazł się na Mistrzostwach Polski
Seniorów  w  skokach  Krzysztof  Wójcik.  Zarząd  postanowił  przyjrzeć  się  przepisom
regulującym kwalifikacje na MPS w skokach i przedstawić Kolegium Sędziów PZJ sugestie
ewentualnych zmian.

Krzysztof Koziarowski zwrócił uwagę Zarządu na konieczność podjęcia przez Zarząd
większej ilości działań mających na celu podniesienie poziomu sportowego zawodników w
regionie.  Pomimo  sukcesów Juniorów  Młodszych  w  OOM  w  skokach  przez  przeszkody
Małopolska w klasyfikacji województw została zepchnięta na dalsze miejsce z powodu małej
liczby startujących zawodników oraz brak sukcesów w dyscyplinach ujeżdżenia i  WKKW.
Jagoda Turczyńska przypomniała że wraz z Łukaszem Wituchowskim podejmowali starania
aby  zwiększyć  liczbę  juniorów  młodszych  startujących  w  eOOM  w  ujeżdżeniu  i  WKKW
ponieważ  w zależności  od liczby  par  które  ukończą  eliminacje  wyliczana  jest  liczba  par
kwalifikujących się na Finały. Michał Ziębicki zwrócił uwagę że ujeżdżenie jest bardzo ważne
w procesie szkolenia i  należy wrócić do praktyki udziału w eOOM w ujeżdżeniu juniorów
młodszych  startujących  w skokach  przez  przeszkody.  Michał  Ziębicki  zadeklarował  chęć
zorganizowania szkolenia ujeżdżeniowego dla skoczków w grudniu.

Zarząd rozmawiał również na temat planowanej Cavaliady w Krakowie i ewentualnej
współpracy przy organizacji tej imprezy.




